
 

 

Technische vragen 
 
Locatieprofielen algemeen 
Vraag: 
In vrijwel alle locatieprofielen staat vermeld dat evenementen geschikt moeten zijn voor een ‘breder 
publiek’. Wat wordt precies met deze term bedoeld? 
Antwoord:  
Met breder publiek wordt bedoeld dat jong en oud naar het evenement kan. Het evenement is door 
meerdere doelgroepen te bezoeken. 
 
Vraag:  
Klopt het dat er per jaar 30 belastende evenementen en 30 kleine evenementen in de binnenstad mogelijk 
zijn met daarnaast 15 belastende evenementen Buiten de Waterpoort? 
Antwoord:  
Dat klopt. Op iedere evenementenlocatie is een maximaal aantal evenementen opgenomen: 
Buiten de Waterpoort: 15 per jaar 
Grote Markt: 10 belastende evenementen en 10 kleine evenementen 
Groenmarkt: 10 belastende evenementen en 10 kleine evenementen 
Varkenmarkt: 5 belastende evenementen en 5 kleine evenementen 
Lingehaven: 5 belastende evenementen en 5 kleine evenementen 
 
Vraag: 
Kunnen er in de binnenstad belastende evenementen tegelijkertijd plaatsvinden en hoeveel dan? 
Antwoord:  
In het verleden heeft dit nooit plaatsgevonden, maar de mogelijkheid is aanwezig dat er meerdere 
aanvragen tegelijkertijd komen. Op zo’n moment gaan we met de organisator in gesprek om te bespreken 
of dit haalbaar is voor de stad en het evenement zelf. Op basis van de adviezen van de hulpdiensten wordt 
uiteindelijk besloten of het vanuit het oogpunt van onder andere openbare orde en veiligheid (in het 
bijzonder de inzet van de politie), volksgezondheid haalbaar en wenselijk is.  
 
Vraag: 
Waarom worden op sommige locaties alle typen evenementen toegestaan en op andere niet?  
Antwoord: 
Iedere locatie heeft zijn eigen mogelijkheden maar ook beperkingen. In de locatieprofielen staat beschreven 
wat mogelijk is en waar rekening mee gehouden moet worden. 

 
Buiten de Waterpoort 
Vraag: 
Graag ontvangen wij de berekening die ten grondslag ligt aan het maximumaantal (gelijktijdige) bezoekers 
op de Buiten de Waterpoort? 
Antwoord: 
In potentie kunnen veel bezoekers verblijven tijdens evenementen, maar in werkelijkheid is dit niet het 
geval. In dit gebied vormen de bereikbaarheid voor de hulpverlening en de beschikbare ruimte voor het 
vluchten (en te overbruggen afstanden) een nadrukkelijk aandachtspunt. 
Dit betekent dat het gebied zo’n 4500 personen zou kunnen ontvangen tijdens evenementen. Maar de 
berekening is niet compleet aangezien langs deze vluchtweg ook hulpverleningsverkeer moet inrijden. Dit 
betekent dat op deze locatie steeds maatwerk vereist is. 
 
 
 
 
 
 



 

 

Vraag1: 
Het Evenemententerrein Buiten de Waterpoort is speciaal hiervoor aangelegd en heeft deze specifieke 
bestemming gekregen. Goede locatie, niet midden in de binnenstad en mogelijk geluidsvriendelijk te 
maken. 
Nu max 4.500 vanwege één in-en uitgang. Er is een kleine tweede, langs Tolhuis. Er is ook een mogelijkheid 
voor derde, nooduitgang via jachthaven voor eventuele evacuatie. 
Vraag 2:  
Waarom is 4.500 wel veilig en bijvoorbeeld 8.750 niet? De norm is 8.750, nl. 2.5 mens p.m. 
Antwoord: 
Het maximaal aantal bezoekers is gebaseerd op algemene erkende normen en deskundigenadvies. Bij 
evenementen met grotere aantallen personen dient er voldoende uitgangsbreedte qua vluchtwegen voor de 
aanwezige personen aanwezig te zijn. Langs Tolhuis en via de jachthaven is er onvoldoende ruimte om 
tijdens calamiteiten de veiligheid van de bezoekers te waarborgen.  
 
Vraag: 
Waarom moet op deze geluidsvriendelijke locatie de muziek al om 22.00 stoppen? Dat is eerder dan in de 
binnenstad, waar meer omwonenden dichtbij de festivalpleinen wonen. 
Antwoord: 
Er is gekozen voor deze eindtijden om overlast voor omwonenden te beperken en meer evenwicht tussen 
leefbaarheid en levendigheid te creëren. Bewoners hebben recht op een goede nachtrust.  
 
Vraag:  
Is het hotel het dichtstbijzijnde meetpunt voor geluidsbelasting? 
Antwoord: 
Dat klopt. Het hotel telt mee voor de geluidsmetingen. 
 
Groenmarkt 
Vraag 3: Is de beveiliging van de Zomerfeesten blijvend een verantwoordelijkheid van de gemeente? 
antwoord: 
De beveiliging van de Zomerfeesten op de evenemententerreinen is een primaire verantwoordelijkheid van 
de Stichting Zomerfeesten Groenmarkt en de Stichting Zomerfeesten Varkenmarkt. De organisatoren 
regelen zelf de beveiliging. Het aantal beveiligers wordt wel op basis van adviezen van de hulpdiensten 
vastgesteld. Er is ook sprake van een nauwe samenwerking tussen de organisatoren, gemeente, politie, 
beveiliging en andere partners. De gemeente en politie zijn verantwoordelijk voor de openbare ruimte. In de 
openbare ruimte worden voldoende mensen van de politie, toezichthouders/BOA’s en suswachten ingezet. 
In de situatie dat sprake is van een openbare ordeverstoring werkt de politie samen met de beveiliging. In 
bepaalde situaties kan het wel zo zijn dat de politie (in overleg met de burgemeester) bij ernstige openbare 
ordeverstoringen in plaats van de beveiliging optreedt.    
 
Vraag: 
Is het maximumaantal bezoekers van de Zomerfeesten gelimiteerd tot de som van de capaciteit van de 
locaties? 
Antwoord: 
Dat klopt. Voor elk evenement geldt hetzelfde maximaal aantal bezoekers. Dit aantal is een vast gegeven. 
  



 

 

 
Bezoekersaantallen algemeen 
Vraag: 

Op pagina 21 wordt gesproken van een gangbare veiligheidsmarge van 2,5 persoon per m2. Terecht wordt 

daarbij opgemerkt dat dit aantal sterk kan wisselen vanwege omgevingsfactoren, denk aan de fysieke 

ruimte maar ook de aard van het evenement of een optredende artiest. Vervolgens wordt op locaties 

gekozen voor een aantal van 5000 toeschouwers. Die is volgens de eigen omschrijving dus willekeurig en 

doet geen recht aan specifieke omstandigheden bij het evenement. Het aantal is enkel te bewaken 

wanneer er sprake is van verkoop van toegangsbewijzen. Bij veel evenementen is daarbij geen sprake. 

Daarnaast is het aantal niet te bewaken tenzij er met enkel 1 in- en/of uitgang gewerkt wordt. Kortom er 

kan amper sprake zijn van goede controle. 

Waarom is er voor grote publieksevenementen niet gekozen voor een limiet van toeschouwers, gebaseerd 
op een actuele afstemming tussen organisatie, politie en vertegenwoordiger gemeente waarbij ieders 
bevoegdheden duidelijk omschreven worden? 
Antwoord:  
2,5 persoon per m2 is een gemiddelde gangbare veiligheidsmarge om bezoekers veilig rond te laten lopen op 
een terrein. De concentratie bij het podium is veelal groter dan de achterzijde van het evenemententerrein. 
Door deze veiligheidsmarge voorkom je verdrukking in het geval dat er paniek uitbreekt. Ook is er voldoende 
ruimte voor bezoekers om te vluchten. Het aantal van 5000 is gebaseerd op een deskundigenadvies. 
Bij ieder groot evenement wordt samen met de partners (organisatie, politie, brandweer) gekeken naar de 
publiekstoestroom en de capaciteit van het terrein. 
 
Communicatie 
Vraag: 

In de benoemingen van de locatieprofielen staat omschreven dat een organisatie verantwoordelijk is voor 

de communicatie naar de omgeving. Hierbij is totaal niet omschreven aan welke voorwaarden deze 

communicatie zou moeten voldoen en wat erin beschreven moet zijn. Het is bovendien afhankelijk van het 

niveau van de organisatie hoe en wanneer deze zaken geregeld worden. Voor de bewoner van de 

binnenstad kan het betekenen dat er op verschillende momenten in het jaar op een verschillende wijze 

wordt gecommuniceerd. De ondernemer is in het plan hierbij niet benoemd overigens. Daarnaast kun je je 

afvragen of de NEE/ NEE sticker op de brievenbus hierbij geldend is. Kortom veel geregel om communicatie 

wat eigenlijk professioneel aangepakt moet worden. Goede communicatie vooraf voorkomt veel tijdens en 

na een evenement. De gemeente Gorinchem moet over een goed functionerende website beschikken 

waarop éénduidig naar inwoners gecommuniceerd kan worden. Ook bij evenementen buiten de 

Binnenstad overigens! Tenslotte gaat een berg papier in de brievenbussen die we als overheid juist willen 

verkleinen. Waarom kiest u er niet voor om alle inwoners over evenementen te informeren? 

Antwoord: 
De organisatie is verantwoordelijk voor de communicatie voor, tijdens en na hun evenement. De gemeente 
stelt vooraf de voorwaarden en eisen vast. Een voorbeeld van communicatie is het verspreiden van een 
informatiebrief. In de benoeming van de locatieprofielen staat omschreven wat er in de informatiebrief 
moet staan. De informatiebrief is niet alleen voor bewoners maar voor iedereen die in de omgeving woont 
dus ook de ondernemer. De straten waar de informatiebrief verspreid moet worden, staan vermeld in ieder 
locatieprofiel. Een ander voorbeeld is de inzet van social media voor tijdens en na het evenement. Ook hier is 
de organisatie zelfverantwoordelijk voor. Alleen in het geval van calamiteiten communiceert de gemeente. 
De website van de gemeente is een taakgerichte website, dat wil zeggen grotendeels bestemd voor de 
levering van diensten en niet voor het publiceren van nieuws. Dit is gebeurd op basis van (landelijk) 
gebruikersonderzoek. De meeste Nederlandse gemeenten hebben hun website op deze manier ingericht. 
  



 

 

 
Eindtijden 
Vraag: 
Eind- en aanvangstijden zijn instrumenten die duidelijk invloed hebben op het komen en gaan van publiek. 
M.n. de doelgroep 12-18-jarigen kan hierbij nog wel eens verzanden op locaties waar we ze liever niet 
hebben. Te late aanvangstijd betekent dat deze jongeren toch al vroeg naar Gorinchem komen om elkaar te 
ontmoeten. Dat levert een risico op georganiseerd “indrinken” op locaties in de stad. Te vroeg beëindigen 
van een evenement betekent dat publiek naar elders vertrekt. Voor de 18+ is er dan ruimte in de bestaande 
horeca. Wederom ontstaat mogelijk een probleem in de groep 12-18 jaar die niet naar de horeca kan. Een 
sluitingstijd die naar de beleving van deze groep te vroeg is, kan dan betekenen dat zij “doorgaan” op een 
plek elders in de stad. De gekozen sluitingstijden van evenementen op vrijdag en zaterdag zijn te vroeg.  
Vraag; Waarom is er voor deze krappe eindtijden bij locatieprofielen gekozen. Is hierbij rekening gehouden 
met de door mij hierboven genoemde situaties? Ik pleit voor een eindtijd op vrijdag van 00.00 met een 
uitdraaimogelijkheid (duidelijk lager geluidsniveau) van maximaal 30 minuten. Voor zaterdag stel ik 01.00 
voor met wederom een uitdraaimogelijkheid van 30 minuten. 
Antwoord: 
Er is gekozen voor deze eindtijden om de overlast voor omwonenden te beperken en de meer evenwicht 
tussen leefbaarheid en levendigheid te creëren. Bewoners hebben recht op een goede nachtrust. Voor de 
Zomerfeesten wordt hier een uitzondering voor gemaakt, omdat dit een evenement is voor heel Gorinchem 
en één keer per jaar een groot feest moet kunnen. 

Geluid 
Vraag: 
Kunt u uitleggen hoe de geluidsnorm voor categorie 2 (pag.20) uitgelegd wordt? Klopt het, dat 70 dB(A) dan 
overschreden mag worden tot de maximumnorm in de locatie -profielen en dat 8 keer per jaar? 
Antwoord:  
Een evenement mag niet onbeperkt geluid produceren.  Categorie 2 houdt in dat het evenement met een 
versterkt geluidsniveau van meer de 70 dB(A) tot een voor de locatie geldende maximale aantal dB(A). (? 
Check deze zin nog even, ik snap m niet helemaal)  Per locatie is aangegeven tot welk maximaal aantal 
dB(A) geproduceerd mag worden 

 
Algemeen 
Vraag:  
De indieningstermijnen in het voorstel wijken op een enkel punt af van de gezamenlijke richtlijn binnen 
Zuid-Holland Zuid. (BC in Gorinchem 12 weken, daarvoor staat 10 weken in ZHZ.) De uniformiteit die was 
afgesproken gaat zo verloren. Waarom is deze keuze gemaakt? 
Antwoord:  
In de door uw gemeenteraad vastgestelde APV zijn de indieningstermijnen opgenomen. In het 
evenementenbeleid zijn deze termijnen overgenomen. Het is in het evenementenbeleid niet mogelijk om af 
te wijken van de indieningstermijnen van de APV. Dit kan alleen als de APV wordt aangepast.  Zuid-Holland 
Zuid heeft 10 weken aangegeven als richtlijn.  
 
Vraag: 

Op pagina 28 wordt gesproken over aanvraagtermijnen. Vanuit mijn ervaringen in de afgelopen tientallen 

jaren lijkt me de termijn van 16 weken te kort om alles zorgvuldig te kunnen uitvoeren. Er is namelijk een 

scala van mogelijkheden tot oponthoud en bijbehorende termijnen aanwezig. Een organisatie moet n.a.v. 

bijvoorbeeld de doorleefsessie ook mogelijk kort aanpassingen doen en deze afstemmen met instanties. 

Dat vraagt veel tijd. In het geval van het Zomerfeest is er ook nog eens sprake van een zomervakantie in de 

voorbereidingsperiode waarin het moeilijk is om diverse betrokkenen aan tafel te krijgen. Organisaties van 

m.n. C-evenementen zijn al dermate professioneel dat zij ook eerder om tafel wensen te zitten om goed en 

in rust te kunnen voorbereiden. Die zullen weinig bezwaar hebben tegen een langere aanvraagtermijn. 

Waarom is er gekozen voor deze (volgens mij) krappe aanvraagtermijn?  
 



 

 

 
Antwoord: 
Het klopt dat de termijn van 16 weken te kort is om ook nog vooroverleggen in te plannen. Deze vinden 
meestal 2 tot 3 weken voor het evenement plaats. De termijn gaat over het indienen van een complete 
aanvraag en de behandeling van en besluitvorming over deze aanvraag. Voor C-evenementen betekent dit 
dat voor die periode al contact is geweest over de vooroverleggen en een doorleefsessie. Deze 
vooroverleggen zijn ervoor om de aanvraag zo soepel mogelijk te laten verlopen en er binnen die termijn 
geen grote verassingen naar voren komen. 
 
Vraag: 
De gemeente is (eind) verantwoordelijke als het gaat om toezicht, handhaving en veiligheid bij 
evenementen: hoe zit het met de kosten, die daarvoor gemaakt worden? Kunnen die evt. verhaald worden 
op de organisator? 
Antwoord:  
Nee. De kosten voor de BOA’s kunnen niet verhaald worden op de organisator. Het is een onderdeel van de 
werkzaamheden van een BOA. De gemeente is verantwoordelijk voor het toezien op de voorschriften en 
beperkingen in de vergunning. Met het afgeven van de vergunning geven wij de organisatie voorwaarden 
mee om zoveel mogelijk de veiligheid te waarborgen. 
 
Vraag:  
Kunt u een tabel maken met een overzicht van de karakteristieken per locatie? 
Antwoord:  
Buiten de Waterpoort  : Historische vestiging, aan het water, parkachtige uitstraling en  

één volwaardige in- en uitgang.  
Lingehaven : bindend element tussen de Benedenstad en de Bovenstad, Maritieme uitstraling  
Groenmarkt :ligt in het centrum, omringt door historische bebouwing en smalle steegjes en 

toegangswegen.  
Varkenmarkt : intieme uitstraling, minder geschikt voor grote evenementen in verband met de 

indeling van het plein. 
Grote Markt : levendig plein en aangewezen tot horecaconcentratiegebied, geschikt voor breed 

publiek. 
 
Vraag: 
Waarom is er geen ruimte binnen dit beleid om startende initiatieven te faciliteren, bij te sturen en verder 
te helpen? 
Antwoord: 
Voor nieuwe initiatieven is er zeker ruimte. Startende ondernemers kunnen zich melden bij City marketing 
en/of bij de nieuw aan te stellen evenementenregisseur. Zij kunnen startende initiatieven begeleiden en 
bespreken waar de gemeente in kan faciliteren. In de cultuurnota worden ook afspraken opgenomen om 
bepaalde evenementen te stimuleren.  

Vraag: 
Welke initiatiefnemers zijn in de voorbereidingen betrokken bij dit proces? 
Antwoord: 
Tijdens de werkateliers zijn de volgende partijen betrokken geweest: 

 Stichting BSM Gorinchem 

 Bewoners binnenstad 

 Gehandicaptenplatform 

 Evenementenorganisatoren 

 Natuurcentrum Gorinchem 

 Special Concepts 

 Laere Productis 

 St. Metec 



 

 

 ’t Oude Stadhuys 

 St. Inmenszo 

 Ijsfee 

 Spreekkamer 

 St. Koningsdag 

 St. Crazy River Run 

 Bewoners Stalkaarsen 

 Gorinchem Oost 

 Dukes 

 Evenemtenhal 

 Hartje Gorkum 

 Diverse Horeca  

Vraag: 
Zijn doelgroepen en/of het Jongerenplatform geraadpleegd?  
Antwoord: 
Ja. Van doelgroepen was alleen Gehandicaptenplatform aanwezig bij de werkateliers. 

Drank en Horecawet 
Vraag:  
Op pag.15 van de nota wordt gesteld, dat, op basis van de Drank en Horeca wet er extra voorschriften 
kunnen worden opgenomen in de vergunning om bijvoorbeeld indrinken te ontmoedigen: hoe zien die 
voorschriften er dan uit en geldt dat ook voor drugs- en pillengebruik? 
Antwoord:  
De extra voorschriften zijn voor op het evenement zelf om zoveel mogelijk te voorkomen dat jongeren 
alcohol gaan drinken. Het indrinken is niet via voorschriften te voorkomen.  
In de evenementenvergunning (inclusief tapontheffing) kunnen de volgende voorschriften en beperkingen 
opgenomen worden: 

- De verstrekking van zwak-alcoholhoudende drank staat onder onmiddellijke leiding van de volgende 
personen: 
- de heer of mevrouw xxxxxxxxxx, telefoonnummer 06-xxxxxxxx 
- de heer of mevrouw xxxxxxxxxx, telefoonnummer 06-xxxxxxxx 
Deze personen zijn in het bezit van Verklaring Sociale Hygiëne.  

- Nabij de plaats waar de zwak-alcoholhoudende drank zal worden verstrekt moet op duidelijk 
leesbare en zichtbare wijze aan het publiek kennis worden gegeven, dat aan personen beneden de 
leeftijd van 18 jaar geen alcoholhoudende dranken worden verstrekt. 

- Er moet streng op worden toegezien dat er geen alcohol verstrekt wordt aan jongeren onder de 18 
jaar. 

- Gedurende de tijd dat van deze ontheffing gebruik wordt gemaakt, mag geen sterke drank 
aanwezig zijn, noch worden toegelaten dat zodanige drank aan het publiek wordt verstrekt. 

- Personen beneden de leeftijd van 16 jaar mogen ter zake van het verstrekken van zwak-
alcoholhoudende geen dienst doen gedurende de tijd dat van deze ontheffing gebruik wordt 
gemaakt. 

- Personen die in kennelijke staat van dronkenschap verkeren of die door hun gedrag aanstoot geven, 
moeten worden geweerd of verwijderd. 

- Gedurende de tijd dat van de ontheffing gebruik wordt gemaakt moeten voor het publiek steeds 
alcoholvrije dranken verkrijgbaar zijn. 

- Alle dranken dienen in herbruikbare bekers te worden geserveerd. 
 

 Op grond van de Drank- en Horecawet kunnen geen voorschriften of beperkingen voor drugs- of 
pillengebruik. De spelregels over drugs worden uitputtend in de Opiumwet geregeld. In de Opiumwet is 
geregeld dat het in Nederland verboden is om drugs te produceren, te verhandelen of te bezitten. Als 
een persoon jonger dan 18 jaar is, is het bezitten en verkopen van drugs strafbaar. Dus ook het kopen 



 

 

en bezitten van softdrugs is strafbaar. Er is een uitzondering gemaakt voor mensen die ouder zijn dan 18 
jaar. Bij hen wordt een oogje dichtgeknepen als zij een kleine hoeveelheid softdrugs bij zich hebben. 
Maar alleen voor eigen gebruik (maximaal 5 gram). Organisatoren nemen ook in hun 
veiligheidsplanen/draaiboeken op dat drugsbezit en -gebruik niet is toegestaan. Op het moment dat de 
beveiliging drugs aantreft, nemen ze de drugs in beslag en dragen ze het over aan de politie. Bij de 
toegang kan wel gecontroleerd worden en de toegang worden ontzegd mocht blijken dat de bezoeker 
reeds onder invloed is van drank en/of drugs. 

 
Vraag: 

Op pagina 14 geeft u aan dat het de taak van de EHBO is om jongeren met overmatig drankverbruik naar 

Youz te sturen. Bij de rondleiding die ik afgelopen Zomerfeest voor raadsleden en ambtenaren mocht 

organiseren, kwam heel nadrukkelijk naar voren dat deze maatregel remmend zou kunnen werken op het 

aanmelden van slachtoffers of hulpvragers bij de EHBO. Men gaat dan juist de zorg vermijden om te 

voorkomen dat er melding gedaan wordt. 

Kan deze dringende voorwaarde geschrapt worden? Het aanmelden van patiënten vanuit EHBO gaat naar 
professionele organisaties wanneer er hulp nodig is. Deze organisatie beslissen vervolgens over al dan niet 
inzetten van vervolgtrajecten.  
Antwoord: 
Het gaat hier om overmatig alcohol gebruik. Verschillende onderzoeken wijzen uit dat jongeren die op 
vroege leeftijd met alcohol in aanraking komen, dit effect heeft op de hersenen. De Drank- en Horecawet is 
op 1 januari 2013 is de leeftijdsgrens voor alcohol van 16 naar 18 jaar verhoogd.  

Een belangrijk doel van de Drank- en Horecawet is het beschermen van inwoners, specifiek jongeren, tegen 
de schadelijke effecten die alcohol kan hebben op hun gezondheid en veiligheid. Vanuit de gemeente 
Gorinchem wordt er, naast dit evenementenbeleid, gewerkt aan een Preventie- en Handhavingsplan 
Alcohol. Dit plan bevat integraal beleid ten aanzien van de preventie van alcoholgebruik, met name onder 
jongeren, en de handhaving van de Drank- en Horecawet in dit kader. Daarnaast kan het laten doorsturen 
naar Youz kan ook een preventieve werking hebben. Jongeren willen niet in aanraking komen met Youz en 
gaan mogelijk verantwoorder om met alcohol, zodat zij niet meer op de EHBO-post terecht komen. 
 
Vraag: 
Er wordt na elk evenement geëvalueerd: hoe wordt hier de participatie van bewoners vormgegeven? 
Antwoord;  
In principe worden alleen B- en C-evenementen met de organisator, medewerkers van de gemeente en 
hulpdiensten geëvalueerd. Mocht een A-evenement aanleiding geven voor een evaluatie, dan wordt deze 
alsnog uitgevoerd. Bewoners maken hier in eerste instantie geen onderdeel van uit. Bewoners krijgen wel 
een reactie op hun klachten. Mochten er na een evenement klachten zijn binnen gekomen, nemen wij deze 
klachten mee in de evaluatie. De klachten worden ook meegenomen bij de voorbereiding van het 
evenement in het nieuwe jaar. 
 
Vraag: 
Op pagina 16 wordt aangegeven dat ervoor zover aanwezig gebruikgemaakt dient te worden van 
aanwezige stroomaansluitingen. Dat is een prima uitgangspunt want generatoren zijn in het kader van 
energieverbruik en vervuiling niet meer van deze tijd. 
Vraag; Is het in beeld te brengen welke voorzieningen op de genoemde locaties aanwezig zijn?  In hoeverre 
gaat de gemeente Gorinchem hierin faciliteren? Is er een tijdpad op de uitrol van de elektrische 
voorzieningen door de gemeente Gorinchem? Wie bewaakt bij evenementen de veiligheid op het gebruik 
van de elektrische voorzieningen? 
Antwoord: 
Wij zoeken nu uit waar en welke voorzieningen er moeten komen. Als dit bepaald is gaan wij zo snel 
mogelijk voorzieningen aan laten leggen. 
Voor wat betreft de veiligheid op het gebruik van de elektrische voorzieningen zijn hier voorwaarden voor 
opgenomen in de vergunning. 



 

 

 
Vraag: 

Op pagina 15 wordt gesteld dat de organisatie minimaal 5 maatregelen dient te nemen om afval te 

verminderen, in 2020 zijn het 7 maatregelen! Wat stel ik me hierbij voor? Zijn dit jaarlijks nieuwe 

maatregelen voor de organisatie of is er een ander meetpunt? Welke maatregelen tellen hierbij mee? 

Kortom graag duidelijkheid over de inhoud van de maatregel en de beoordeling ervan. 

Antwoord: 
Duurzame evenementen worden steeds belangrijker. Er zijn organisatoren die al bezig zijn met 
duurzaamheid en dat wordt zeer gewaardeerd. Het is uiteraard niet de bedoeling dat de organisatoren 
jaarlijks nieuwe maatregelen dienen te nemen, maar uiteindelijk is het doel dat de organisatoren in totaal 7 
maatregelen hebben getroffen om minder afval te produceren. 
 
Te denken valt aan het volgende maatregelen: 
Minder afval produceren door bijvoorbeeld: 

Dubbele verpakking weg laten, geen rietjes. 
Geen sampling (goodies van bv commerciële partners). 
Aanbieden over variabele porties. 

 
Hergebruik van materialen door bijvoorbeeld 

Inzetten van hardcups/herbruikbare bekers. 
 Huren i.p.v. kopen 
 Intern hergebruik (decor)materialen/ uitlenen 
 
Afval scheiden om recycling mogelijk te maken door bijvoorbeeld 
 Afvalteam inhuren die het goede voorbeeld geeft. 
 Afvalbakken voorzien van duidelijke signing 
 Voldoende afvalbakken met scheidingsmogelijkheden. 
 
Vraag: 

Een vergunning kan worden geweigerd als iemand slecht levensgedrag heeft vertoond. Dit is een 

discutabele voorwaarde. De beoordeling van het al of niet toestaan van een vergunning ligt al bij de 

burgemeester. Deze voorwaarde is geen aanvulling op de kwaliteit van het beleid en bovendien discutabel 

op het moment dat een organisatie van meerdere personen 1 persoon bevat die aan dit criterium zou 

voldoen. Wilt u deze voorwaarde schrappen in het beleidsstuk? 

Antwoord: 
In de door uw gemeenteraad vastgestelde APV zijn weigeringsgronden opgenomen. Slecht levensgedrag is 
daar één van. Dit heeft voornamelijk te maken met hoe iemand in het leven staat. Op basis van politie 
informatie beoordeelt de burgemeester of iemand van slecht levensgedrag is. Dat is niet als je een keer door 
rood rijdt of verkeerd geparkeerd hebt. Een organisator heeft een voorbeeldfunctie. Vanuit deze functie is 
het onwenselijk dat een (rechts)persoon met een lijst aan antecedenten een evenementenvergunning krijgt. 
Je kan het vergelijken met het aanvragen van een horecavergunning. Deze wordt ook pas afgegeven als de 
ondernemer heeft aangetoond dat het een bonafide ondernemer is. 
 


